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NOTULEN 3-11- 2022 Openbare Bestuursvergadering 

Locatie: De Rijver/Jaap Guntenaarzaal 

 

Aanwezige bestuursleden:  

Henk Donker (voorzitter), John Haug (secretaris/penningmeester), Michiel Koekkoek en 

Bert Hensbergen(kandidaat-bestuurslid).  

 

Notulist:  

John Haug. 

 

Aanwezig vanuit de gemeente Gooise Meren; 

Annemarie van Embden (wijkadviseur) 

 

Afwezige leden met bericht:  
Marion van Os, Wilma Ruiter, Dick Marjot, Anneke Marjot, Frans de Winter, June 

Biallosterski, Harry Mock, Ella van Dongen.  

       

Aanwezige leden: Jacques de Boer, Jur Jonges, Henk van der Veen, Marga Voorn 

(Muiden), Toine Mutsaers, Cees Hennipman, Eric-Pieter Vlaanderen, Marije Wiss, Hugo 

Landheer, Charles Wiss, Leon Imandt, Johan Smit, Gerrit Ruiter, Petra Vonk (Muiden), 

Vera van Etten, Leo Dooper.  

 

Aanvang: aanvang vergadering 20.00 uur.  

 
Opening en mededelingen 
Voorzitter Henk Donker opent de openbare bestuursvergadering en heet eenieder van 
harte welkom. Hij deelt mee dat de vereniging telt 539 leden telt. 
Verder vermeldt Henk nog de afwezigheid van onze vaste griffier/notulist Fred Kollen. 
Fred houdt op doktersadvies rust maar heeft wel uitgesproken, zodra de situatie het 
weer toelaat, zijn werkzaamheden voor de Vereniging in de toekomst voort te willen 
zetten. 
Ook stelt Henk nog een nieuw gezicht achter de bestuurstafel voor n.l. Bert Hensbergen. 
Bert krijgt, hoewel hij zeker geen onbekend gezicht is in Muiderberg kort de gelegenheid 
zich voor te stellen aan de aanwezige leden.   
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Notulen openbare bestuursvergadering van 1 september 2022 
De notulen, worden met enige kleine aanvullingen in de tekst goedgekeurd. Ook de 
spelling van de naam van een van de insprekers wordt gecorrigeerd. Verder leest John 
Haug nog een kort bericht voor dat Huib ter Haar, een van de initiatiefnemers voor meer 
AED’s in Muiderberg stuurde na het lezen punt 6 van de notulen. Daarbij werd de 
mogelijk levensreddende inzet op 29 september van een nieuw geplaatste AED 
gememoreerd; de (crowdfunding)acties om te komen tot de plaatsing van meer AED’s 
hebben dus wel degelijk zin!  
 
3. Meldingen/ingekomen/uitgaande stukken 
De 3 uitgaande brieven aan het college worden door John Haug nog even kort 
gememoreerd. De korte discussie over de brief aan TenneT hierover wordt als 
onderstaand verwoord.  
Brief aan TenneT 
De reactie aan TenneT in opvolging van de kennisgeving voornemen en participatie 
uitbreiding 380kV hoogspanningsnet TenneT d.d. 1-9-2022, die ook aan de gemeente 
Gooise Meren werd verstuurd behoeft volgens Dhr. Eric Pieter Vlaanderen enige 
bijstelling. Hij vindt het in de brief beschreven traject door de Noordpolder geen goede 
optie. De vergadering is het hier mee eens; er zal een bericht uitgaan naar TenneT en de 
gemeente Gooise Meren dat deze optie toch niet gewenst is. In maart 2023 zal TenneT 
met een concept nota komen waarin een aantal alternatieve routes, die nader 
onderzocht zullen worden. 
Besluit bestuur; Het bestuur schrijft TenneT een brief waarbij de in de brief genoemde 
suggestie 3 wordt ingetrokken. 
 
Verdere inkomende berichten worden ook bij de diverse agendapunten verder 
behandeld. 
 
Bezetting bestuur 
Henk Donker deelt mede dat Bert Hensbergen tot het bestuur zal toetreden. Hij merkt 
daarbij wel op dat dit nog niet voldoende is om de Vereniging in stand te houden. Als het 
bestuur niet voor eind december tot minimaal 5 personen is uitgebreid blijft de intentie 
om tot opheffing van de Vereniging over te gaan in stand. Dhr. Eric Pieter Vlaanderen 
heeft nog een mogelijke kandidaat op het oog; deze zou zich kunnen aanmelden voor 1 
januari 2023 maar is pas effectief inzetbaar per juli 2023. Henk Donker stelt dat hij daar 
wel mee zou kunnen leven. Tijdens de discussie stelt Dhr. Leo Dooper zich beschikbaar 
als bestuurslid die de taken van de penningmeester op zich zou willen nemen. 
Besluit bestuur; Het bestuur is verheugd dat het bestuur kan worden uitgebreid tot 5 
leden. Dit is weliswaar nog niet voldoende voor de langere termijn; het bestuur blijft 
verder zoeken.  
 
Delta Glasvezelnetwerk 
Delta is inmiddels begonnen met het werven van klanten in Muiderberg. Zij doen dit via 
direct mails, reclame via FB en het openen van een infopunt in de Dorpsstraat.  Als er 
een minimaal aantal van 20% van alle potentiële klanten, gerekend over alle kernen 
(Muiden/Muiderberg, Naarden en Bussum) samen, zich aanmeldt zal het project van 
start gaan.  De uitrol van dit project in Muiderberg is voorzien voor de kernen en de 
aanwonenden van de Googweg tot de Hakkelaarsbrug. De gebieden die daarbuiten 
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liggen vallen niet onder de planning. Door het zelf doen van een postcode/huisnummer 
check is het mogelijk te zien of aanleg van glasvezel mogelijk is.  
Michiel heeft hierover met Delta gesproken; allereerst moet het percentage van 20% 
worden gehaald anders gaat het hele project niet door. Levering van glasvezel in de 
buitengebieden is heel misschien nog een optie als de belangstelling daarvoor groot is. 
De huidige belangstelling is volgens Delta in z’n algemeen voor Muiderberg nog niet erg 
groot.  Reden kan zijn dat er wel in Muiden en Naarden info avonden werden 
georganiseerd maar nog niet in Muiderberg. Voor de sluitingsdatum van 24 november 
voor de aanmelding zal Delta in het Rechthuis nog een voorlichtingsavond organiseren. 
Leon Imandt merkt tenslotte nog op dat er nogal wat kritiek op internet te lezen valt 
over de dienstverlening en met name de wachttijden van de helpdesk van Delta.  
Besluit bestuur; Het bestuur is hierin geen partij; een besluit voor 
aanmelding/interesse ligt nadrukkelijk bij de individuele inwoner.   
  
 
 
Bericht actiecomité “Redt Kerk aan Zee” 
Namens het bestuur deelt John Haug mede dat zij in deze kwestie geen inhoudelijk 
standpunt kan innemen. In de (bouw/verbouw) plannen met betrekking tot Kerk aan 
Zee is het bestuur nooit gekend en het juiste moment om pas op deze plannen te 
reageren is als de volledige plannen in de openbaarheid worden gebracht en er door de 
gemeente Gooise Meren een aanvrage voor een Omgevingsvergunning over dit plan 
wordt gepubliceerd. Dhr. Henk van der Veen is een van de vier initiatiefnemers van het 
plan en heeft het verzoek gedaan om iets hierover te mogen zeggen; aan dat verzoek 
geeft het bestuur dan ook gehoor. Henk van der Veen benadrukt dat hij op dit moment 
nog niets inhoudelijks over het plan kan mededelen maar wil wel graag zijn mening 
uiten over de door het actiecomité gevolgde werkwijze. Henk van der Veer en zijn 3 
mede-initiatiefnemers zijn door het kerkbestuur aangezocht om de functionaliteit van 
de Kerk op langere termijn te onderzoeken en te waarborgen. Ook hier heeft de kerk te 
maken met teruglopende bezoekersaantallen en met het plan beoogt het kerkbestuur de 
functionaliteit te verbreden en meer activiteiten in de Kerk te organiseren. De reactie 
van het comité, dat op verzoek een korte preview heeft mogen inzien, wordt door Henk 
van der Veen geschetst als erg voorbarig. Het comité werd wel verzocht deze kennis 
voorlopig als vertrouwelijk te behandelen maar heeft daar niet op geacteerd. Henk 
memoreert uit het schrijven enige uitspraken die door hem als “prematuur, tendentieus 
onethisch en een gotspe worden genoemd en de waarheid in zijn ogen ernstig geweld aan 
doen”. Henk stelt aan het einde van zijn betoog nog nadrukkelijk dat hij geen problemen 
heeft met het feit dat er mogelijk bezwaren zullen zijn, maar dat het niet kies is, dat al in 
dit stadium dergelijk meningen en aannames worden gepubliceerd. Feit blijft volgens 
Henk van der Veen dat tot op heden het kerkbestuur gedurende vele honderden jaren 
zorgvuldig met de Kerk en de omliggende begraafplaats is omgegaan, daaraan ook 
jaarlijks vele duizenden euro’s voor onderhoud aan bijdraagt en dat ook in de toekomst 
zal blijven doen. 
Op de vraag van Charles Wiss wanneer er openheid komt over de plannen zegt Henk van 
der Veen toe dat er na de besluitvorming over het plan door het kerkbestuur een 
openbare infoavond in de Kerk zal worden gehouden zodra de plannen afgerond zijn. 
Besluit bestuur; Het bestuur besluit de brief alleen voor kennisgeving aan te nemen en 
geen verdere actie te ondernemen. Wellicht plaatst het bestuur dit onderwerp weer op 
de agenda als alle gegevens openbaar gemaakt zijn. 
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Bericht Dhr. Dick Marjot m.b.t. bouw nieuwe school op locatie gemeentewerf 
Dhr. Dick Marjot heeft een bericht gestuurd aan B&W over de nieuw te bouwen school. 
In deze brief merkt hij op dat volgens hem daar ten aanzien van de locatie een foute 
keuze gemaakt wordt. Volgens hem zou de locatie van de voormalige Vinkenbaan een 
betere zijn. Ook voegt hij nog de nodige (bouw)tekeningen toe aan zijn bericht om dat 
nog verder te onderbouwen. John Haug merkt op dat deze zienswijze wel erg laat komt. 
B&W van de gemeente hebben al bijna een jaar geleden de keuze van de gemeentewerf 
gemaakt. Ook is er de afgelopen 8 maanden al een participatietraject met de betrokken 
aanwonenden in gang gezet dat zeer kortgeleden is afgerond. Bij dit laatste overleg was 
Eric-Pieter Vlaanderen aanwezig als waarnemer, het is uitdrukkelijk niet de bedoeling  
dat raadsleden zich tijdens dergelijk overleg in discussies mengen. Dhr. Vlaanderen 
merkt daarbij wel op, dat dit een besluit van het college is geweest en niet van de raad. 
Verder merkt hij op dat de eigenaren van de huisjes van het HKW niet zouden zijn 
aangeschreven. In de verdere discussie merkt Charles Wiss op dat diverse belangen over 
het verloop van de besluitvorming en participatie door elkaar beginnen te lopen. Daarbij 
wordt de discussie de politiek in getrokken en dat is niet gewenst. Wel wordt door John 
Haug toegezegd de (bouw)tekeningen van dhr. Marjot alsnog aan Eric-Pieter Vlaanderen 
toe te zenden.   
Besluit bestuur; Het bestuur besluit het bericht van dhr. Marjot uitsluitend voor 
kennisgeving aan te nemen. 
 
Stankoverlast door Den Ouden Groenrecycling. 
Begin oktober was er weer sprake van flinke stankoverlast als gevolg van heersende 
windrichting en werkzaamheden bij Den Ouden. Er werd toen door wel erg veel 
inwoners bij de Omgevingsdienst geklaagd. Het aantal klachten over overlast was 
dusdanig dat de dienst met spoed, nog na middernacht een inspecteur naar de locatie 
heeft gestuurd, die deze overlast ook signaleerde en daarmede een overtreding heeft 
vastgesteld. Er bleek een grote hoeveelheid groenafval door Rijkswaterstaat na het 
maaien van bermen bij Den Ouden te zijn afgeleverd. De bewerking/opslag daarvan was 
niet correct geschied en ook was het materiaal niet afgedekt zoals dat wordt vereist. De 
omgevingsdienst is in de dagen daarna nog verschillende keren langs geweest om het 
verdere proces te controleren en zeker te stellen dat er hierdoor niet nogmaals 
stankoverlast zou kunnen optreden. Verder… het verlenen van een nieuwe 
milieuvergunning (de oude voldoet niet meer aan de EU-regels) verloopt moeizaam. In 
de rechtsgang hierover die door John Haug in Haarlem is bijgewoond werd door Den 
Ouden o.a. gesteld dat de geurproeven, nodig voor het bepalen van zgn. geurcirkels, niet 
correct zouden zijn verlopen. Inmiddels zijn er nieuwe proeven gedaan en kan het 
proces van vergunningverlening weer verder worden opgepakt. Tenslotte heeft de 
vereniging van de Omgevingsdienst weer een uitnodiging ontvangen om in Zaandam 
bijgepraat te worden ten aanzien van de verdere procedure. Het bestuur is inmiddels 
met de Omgevingsdienst in gesprek om te komen tot een datum voor een bezoek.  
Besluit bestuur; John Haug maakt een afspraak met de Omgevingsdienst om samen met 
Bert Hensbergen over de ontstane situatie te worden bijgepraat. Eventueel kan aan deze 
delegatie nog een lid van de Vereniging worden toegevoegd 
 
Bericht gemeente over openbaar vervoer/mogelijke bushalte langs busbaan A6? 
De huidige busverbinding via lijn 210 zal het einde van 2022 worden opgeheven. 
Daarmee zal er een verdere verschraling van het aanbod van openbaar vervoer in 
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Muiderberg plaatsvinden. Diverse suggesties om bijvoorbeeld de “oude” buslijn 136 
weer terug te vragen zijn weinig zinvol. In de huidige situatie, waarbij Transdev zojuist 
een nieuwe concessie heeft verworven zal dit geen enkele kans maken. Het mogelijk 
gebruik maken van andere buslijnen welke via de A6 langslopen door de realisatie van 
een extra opstapplaats is mogelijk een kans die verder onderzocht kan worden. De 
invloed van de gemeente daarbij is echter niet groot; beslissingen hierover worden nu 
eenmaal niet op gemeentelijk niveau genomen. Mogelijk kan via het ROCOV nog iets 
bereikt worden.  
Besluit bestuur; Mogelijkheden m.b.t. dit onderwerp moet verder worden onderzocht, 
het bestuur besluit het onderwerp voorlopig terug te nemen en zich verder te beraden.  
 
Voortgang ontwikkelingen Warmtenet. 
Het verder uitrollen van een warmtenet in het gebied van het van der Helstpark e.o. 
waar ook de rioleringen moeten worden vervangen waardoor er een geld besparende 
koppelkans ontstaat loopt mogelijk vertraging op. Dit heeft met name te maken met een 
subsidie van de Rijksoverheid die voor dit plan enige maanden geleden niet is 
toegekend. B&W van de gemeente beraden zich op dit moment over de situatie en zullen 
daarover snel een beslissing nemen. Bert Hensbergen zal namens het bestuur contact 
hierover houden met de gemeente. Bij dit project betrokken bewoners zullen door de 
gemeente van het besluit schriftelijk op de hoogte worden gebracht. 
Besluit bestuur; Het bestuur zal voorlopig afwachten in afwachting van de 
besluitvorming door B&W.  
 
Tiny Houses 
Naar aanleiding van de aan het college gestuurde brief dringt Jan Stroband erop aan dat 
zodra het college van B&W weer volledig is en bekend is hoe de portefeuilleverdeling 
over de wethouders is geregeld er contact wordt opgenomen om dit onderwerp te 
bespreken.  
Besluit bestuur; Het bestuur wacht af tot het duidelijk is met welke wethouder dit 
onderwerp kan worden besproken.  
 
Verleende omgevingsvergunning 400 Bomenplan nabij entree aan de 
IJsselmeerweg. 
Op 4-10 werd de aanvrage voor de omgevingsvergunning door de gemeente 
gepubliceerd. Na publicatie hebben inwoners de gelegenheid om te reageren en 
eventuele bezwaren kenbaar te maken.  De gemeente neemt daarbij de gebruikelijke 
reactieperiode van 6 weken in acht. Na het verstrijken van deze periode en als er geen 
bezwaren zijn ingebracht kan het plan tot uitvoering gaan komen. Daarbij zal de 
gemeente rekening houden met de juiste periode in het jaar dat deze werkzaamheden 
het beste kunnen geschieden.  
Besluit bestuur; Het bestuur is verheugd dat het plan gestalte gaat krijgen; zij zal op de 
vorderingen regelmatig toezien. 
 
Uitgave 9de editie Dorpspraat. 
De nieuwe uitgave van de krant zal op 4 of 5 november van de persen rollen. Het is weer 
gelukt een mooie krant te maken met een goede variëteit aan onderwerpen. Helaas heeft 
onze hoofdredacteur Fred Kollen aangegeven met zijn werkzaamheden te stoppen. Ook 
de eindredacteur Vera Reijnders stopt met haar werkzaamheden; zij is na haar 
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verhuizing uit Muiderberg wat minder betrokken en heeft daarbij inmiddels ook enige 
andere prioriteiten. 
Besluit bestuur; Het bestuur probeert de continuïteit van de krant te waarborgen en is 
inmiddels al op zoek gegaan naar mogelijke vervangers. 
 
Diverse meldingen aan gemeente; 
Muurtje badlaan; John Haug zal de gemeente verzoeken het muurtje te herstellen. De 
hoogte van het muurtje kan daarbij gehalveerd worden; daarmee is het risico dat dit 
nogmaals door (te lange) vrachtwagens beschadigd raakt nagenoeg verdwenen. 
Dichtgroei met riet/strandje nabij de boeg; daarover is al correspondentie met de 
gemeente gevoerd; John Haug zal verder navragen wanneer er nu onderhoud zal 
worden gepleegd. 
Gevaarlijke situatie fietsers/Ton Storkpad/de Goog. 
Hierop heeft Bert Hensbergen de gemeente een melding gestuurd; snel daarna is de 
gemeente in actie gekomen en heeft het groen op die locatie teruggesnoeid. Bert bekijkt 
de situatie nogmaals om te zien of er geen gevaar meer is. 
 
Rondvraag; 
In de rondvraag werden geen onderwerpen meer aangedragen. 
 
Sluiting; 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur. 
  
 
  
 
 
 
 

 


